

APPAREILS A INCENDIE.

International Power Co. (1st National Bank of Boston to Dominion Bank, Montreal) . . .	1,621.00
White Company, Cleveland, Ohio	
International Power Co. (Voir l'autre soumission.	
Canadian Fire Engine Co. chèque de dépôt	595.00
do do	545.00
do do	720.00
Jennings & Co. do	651.70
do do	651.70
W. E. Seagrave & Co. do	2,200.00
Waterous Engine Works Co. do	1,200.00

Les soumissions pour le contrat de filtration sont remises à l'Ingénieur en Chef pour rapport, et les soumissions pour appareils à incendie sont référées au Chef du département des Incendies pour rapport et tableau analytique des prix.

Les chèques de dépôt ci-dessus sont remis au Trésorier de la Cité par le Secrétaire.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 3 octobre 1911, p.m.

Les mêmes présents.

1.—Le rapport d'enquête sur les cas de fièvre typhoïde déclarés au Bureau des Maladies contagieuses pendant la semaine finissant le 30 septembre 1911, est soumis et déposé aux archives.

2.—Soumis un rapport des Avocats de la Cité, déclarant qu'il est urgent de réorganiser le département des réclamations et faisant certaines suggestions en vue d'améliorer le service dudit département.

Résolu: Conformément audit rapport des Avocats de la Cité, de faire rapport au Conseil, recommandant de voter une somme de \$750 à répartir comme suit:

Pour payer le salaire de deux aides aux experts pour la balance de l'année, à raison de \$1,200 par année, chaque	\$600.00
Pour payer le salaire d'un commis (sténographe et clavigraphiste) pour la balance de l'année, à raison de \$600 par année	150.00
Total	\$750.00

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 4 Octobre 1911, a.m.

M. Ainey, président; tous présents.

1.—Résolu: Que les Commissaires considèrent impossible de continuer les affaires dans leur local actuel, qu'il leur faut de toute nécessité une salle de réunions et qu'instructions soient données au Surintendant de l'Hôtel de Ville, de voir à ce que l'ancienne salle de réunion des Commissaires soit mise à leur disposition le plus tard, lundi prochain.

2.—Résolu: D'autoriser l'Ingénieur en Chef à insérer des avis dans les journaux pour demander des soumissions pour l'asphalte et d'exiger un dépôt de \$1,000 pour 500 tonnes et \$2,000 pour 1000 tonnes.

3.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, au sujet des soumissions reçues pour le contrat No. 3 du système de filtration, déclarant que les soumissions de MM. Heney, Quinlan & Robertson, \$554,000, et Laurin & Leitch, \$584,500, sont trop élevées et ne peuvent être prises en considération, et recommandant que leurs chèques de dépôt

FIRE APPARATUS.

International Power Co., (1st National Bank of Boston, to Dominion Bank, Montreal) . . .	1,621.00
White Company, Cleveland, Ohio, no cheque	
International Power Co., see other tender.	
Canadian, Fire Engine Co., deposit cheque	595.00
do do	545.00
do do	720.00
Jennings & Co. do	651.70
do do	651.70
W. E. Seagrave & Co. do	2,200.00
Waterous Engine Works Co. do	1,200.00

The tenders for the filtration plant, were referred to the Chief Engineer for a report and the tenders for fire apparatus were referred to the Chief of the Fire department for a report and a tabulated statement of prices.

The above deposit cheques were handed over to the City Treasurer by the Secretary.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held the 3rd October 1911, p. m.

Present: The same members as above.

1.—The report on the investigation on cases of typhoid fever reported to the Board of Contagious diseases, during the week ending the 30th of September 1911, was submitted and filed of record.

2.—Submitted a report from the City Attorneys, calling the attention of the Board, as to the necessity of reorganizing the Claim Department, and making certain suggestions with a view of improving the service of said department.

Resolved: In accordance with said report, that a report be made to Council, recommending that a sum of \$750 be voted and apportioned as follows :

To pay the salary of two assistants to the experts for the rest of the year, at the rate of \$1,200 per annum, each	\$600
To pay the salary of a Clerk (stenographer and typewriter) for the balance of the year, at the rate of \$600 per annum	150
Total	\$750

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 4th Oct., 1911, a.m.

Present: All the members of the Board; Mr. Ainey in the chair.

1.—Whereas it is impossible for the Commissioners to continue to transact business in their present quarters, and they absolutely need a meeting-room, it was

Resolved: That the Supt. of the City Hall be instructed to see that the former meeting-room of the Commissioners be placed at their disposal not later than Monday next.

2.—Resolved: That the Chief Engineer be authorized to insert in the newspapers advertisements calling for tenders for the supply of asphalt, the deposit to be \$1,000 for 500 tons and \$2,000 for 1000 tons.

3.—Submitted a report from the Chief Engineer anent the tenders received for the works covered by contract No. 3 "re" filtration plant, stating that the tenders of Messrs Heney, Quinlan and Robertson (\$554,000) and of Messrs Laurin & Leitch (\$584,500) are too high and cannot be considered and recommending that the deposits